

**Clause 60: New.**

**Clause 61:** (1) Subsection 5(2) at present reads as follows:

“(2) The Superintendent shall supervise the administration of all estates to which this Act applies.”

(2) The relevant portion of subsection 5(3) at present reads as follows:

“(3) The Superintendent shall, without limiting the authority conferred by subsection (2),

(a) receive applications for licences and renewals thereof to act as trustees under this Act, and, as authorized by the Minister, issue licences and renewals thereof to those persons whose applications have been approved;

(b) keep a record of all licences granted and of the renewals thereof as they are issued;”

(3) Paragraph 5(3)(d) at present reads as follows:

“(d) keep such records as he may deem advisable of proceedings under this Act;”

(4) Subsection 5(4) at present reads as follows:

“(4) The Superintendent may intervene in any matter or proceeding in court as he may deem expedient as though he were a party thereto.”

**Article 60. — Nouveau.**

**Article 61, (1).** — Texte actuel du paragraphe 5(2) :

« (2) Le surintendant est chargé de l'administration de tous les actifs auxquels s'applique la présente loi. »

(2). — Texte actuel des alinéas 5(3)a) et b) :

« (3) Le surintendant, sans que soit limitée l'autorité que lui confère le paragraphe (2) :

a) reçoit les demandes de licences autorisant l'exercice des fonctions de syndic dans le cadre de la présente loi et les demandes de renouvellement de ces licences, et, suivant l'autorisation du ministre, délivre les licences et leur renouvellement aux personnes dont les demandes ont été approuvées;

b) tient un registre de toutes les licences accordées, ainsi que des renouvellements de licences dans l'ordre de leur délivrance; »

(3). — Texte actuel de l'alinéa 5(3)d) :

« d) tient les registres qu'il juge utiles concernant les procédures prises sous l'autorité de la présente loi; »

(4). — Texte actuel du paragraphe 5(4) :

« (4) Le surintendant peut intervenir dans toute affaire ou dans toute procédure judiciaire, lorsqu'il le juge à propos, comme s'il y était partie. »